
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
Żuk o wypłacie dywidendy w spółkach SP

Decyzje o wypłacie dywidendy za 2008 rok będą podejmowane indywidualnie wobec każdej ze spółek Skarbu
Państwa - zapowiedział w poniedziałek wiceminister skarbu Krzysztof Żuk.

"Resort skarbu będzie starał się wychodzić naprzeciw spółkom, które potrzebują pozostawienia zysku na kapitał
zapasowy czy inwestycje" - powiedział wiceminister PAP. Jego zdaniem, "trzeba chronić firmy oraz zwiększać ich
zdolności inwestycyjne".

 Podkreślił jednak, że spółki te muszą mieć zaawansowane strategie inwestycyjne.

 "Z jednej strony mamy zobowiązanie budżetowe, wynikające z ustawy budżetowej, z drugiej zaś - sytuację spółek.
Stosownie do wniosków zarządów spółek o podział zysku będziemy zajmowali stanowisko" - powiedział.

 Z ustawy budżetowej na 2008 r. wynika, że MSP będzie musiało odprowadzić 2 mld 870 mln zł z zysku spółek SP za
ubiegły rok.
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